
Stečajni zakon je omogočil
lastniški manever v T-2,
pravi Simon Zdolšek iz
insolventnega Zvona Ena,
v tem je slej ko prej celo
odločilni kos razlogov,
daje nasedli mariborski
finančni holding v stečaju

VANESSA ČOKL
"Tožbo smo vložili, ni še zaključena,
a prisilna poravnava gre naprej." To
pravi predsednik uprave insolventne-
ga mariborskega finančnega holdinga
Zvon Ena Simon Zdolšek po pone-
deljskem obratu Zvonove prisilne po-
ravnave v stečaj. Misli pa na prisilno
poravnavo telekomunikacijske družbe
T-2. Potrditev te prisilke velja za zadnje
usodno dejanje, ki je Zvon Ena pogna-
lo v nepovratni stečaj, s čimer je bilo
ugodeno v prvi vrsti največji Zvonovi
banki upnici NLB, ki je ves čas naspro-
tovala prisilni poravnavi finančnega
holdinga v večinski lasti prav tako
plačilno nesposobnega in medtem v
stečaj poslanega Gospodarstva Rast,
gospodarske družbe mariborske nad-
škofije.

Večinski lastnik T-2 je bil Zvon Ena
do sporne razlastitve, ki je T-2 posadi-

la v naročje Gratela, najmanj 170 mili-
jonov evrov je po Zdolškovih besedah
Zvon Ena vložil v ta projekt, "zdaj pa
naj bi vse to bilo nič". Stečajni zakon
(potem pa še zakon o gospodarskih
družbah) da je odprl pot sporni Grate-
lovi tedvajevski razlastitvi Zvona Ena,
in to z izničenjem lastniškega kapita-
la pod nalepko preteklih izgub. Prek
upniškega odbora se je vse zgodilo,
brez kakršnegakoli sklepa sodišča,
med lanskimi velikonočnimi in pr-
vomajskimi prazniki, ko ni bilo mo-
žnosti, da Zvon Ena, ki je bil takrat že
v prisilni poravnavi, za dokapitaliza-
cijo T-2, za katero je imel predpravico,
dobi nujno soglasje sodišča. V dru-
štvu Mali delničarji Slovenije imajo
za te postopke še sočnejši slovar. Ne
razumejo, zakaj se sodišče ne ukvar-
ja z Zvonovo pritožbo zaradi sporne
razlastitve, in sprašujejo, ali je bilo s
tem okrog 170 milijonov poklonje-
nih novim lastnikom T-2 in "njihovim
botrom iz ozadja". Od preteklih Zvo-
novih vlaganj v tedvajevsko omrežje
ima zdaj korist nekdo drug, opozar-
jajo, posredno pa so oškodovani tudi
delničarji obeh Zvonov.

V Zvonu Ena štejejo T-2 še naprej
za svojo drugo največjo naložbo v
delnicah in deležih. Sledita Steklarna
Rogaška in Cinkarna Celje, na prvem
mestu je pa domžalski Helios. Od tam
so se zaposleni po objavi, da je mari-
borski finančni holding v stečaju, kot

že prej Gospodarstvo Rast in Zvon
Dva, včeraj oglasili s pozivom NLB,
Banki Slovenije, AUKN, ki upravlja
kapitalske naložbe države, in vladi,
naj njihova gospodarska družba, ki
zdaj postaja lahka tarča bank Zvo-
novih upnic, ne gre v prodajo. Kre-
ditodajalci so bili brezvestni, pravijo
delavci Heliosa, Zvon Ena pa neod-
govoren lastnik, ki je zaradi preob-
sežnih naložb nasedel. Bankam po
drugi strani zameri tudi Zvonov
Simon Zdolšek, pravi, da bi jih bilo
treba tožiti, pa ne samo v tem prime-
ru, ker so posojale denar brez meja.

Z nekaj stavki so se oglasili v ma-
riborski nadškofiji, ki se tudi rešuje,
kakor ve in zna, svojih neposrednih
dolgov. V tej mariborski finančni
luknji brez dna jih je, brez zamudnih
obresti, za dobrih 17 milijonov evrov.
Videli bomo, ali bodo zaradi megalo-
manske gospodarske smeri v letih
pred splošno gospodarsko krizo v ma-
riborski Cerkvi na koncu ostali celo
brez kakšne zastavljene nepremični-
ne. Nadškofija Maribor je do zadnje-
ga vlagala napore v iskanje rešitve
za holding Zvon Ena v okviru omeje-
nih možnosti po razglasitvi insolven-
tnosti, pravijo v nadškofiji. Odločitev
sodišča, da gre Zvon Ena v stečaj, ob-
žalujejo, "predvsem zaradi malih del-
ničarjev in upnikov družbe, za katere
je to najslabša rešitev". A so jo, dodaja-
jo, primorani spoštovati.
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